
 
 
 
    TOKSTAD GÅRD  2014. 
 
 
 

1. Nyttårsaften og de første 14 dagene i 2014, ble tilbrakt på Eldfisk, mens Kari ble bedt 
over til ungfolka i hovedbygningen på nyttårsaften, til flott feiring med likesinnede! 

2. To dager etter hjemkomst imidlertid, dro Danuta og Leif Løftingsmo, Bente og Edgar 
Houmb, Eva og Arne Kvarberg, Trine og Svein Stiberg og vi til 5 dager i Zacopane, 
Polen. Fikk med oss 2 dager med World Cup i hopp, hvor Anders Bardal kronet turen 
med gull individuelt på søndagen! Topp stemning og mye god mat og drikke. 

3. Hjem til videre jobb med kolonihage på landet og Pilegrimstugua ved Tokstadfurua. 
Anbudsåpning 30.01 på den nytegnede kolonihagen. Denne gangen med 16 hus a`67 
m2, mens forrige gang var det 10 stk. a`97 m2. Håper på mer fornuftig pris nå! 

4. Vinteren har vært pussig. Ingen snø før nyttår. Deretter kaldt og snøvær i tre uker i 
slutten av januar. Deretter mildvær her nede i bygda, så snøen sank sammen, og isen 
tok over. Deretter et par tre byger med 20 til 30 cm snø i løpet av ei natt, men mildvær 
etterpå, og alt nesten borte igjen! På fjellet derimot nærmer det seg nå 3 meter på 
flatmark, så Eidsiva advarte mot å slå stavene i høyspenten på Sjusjøen! Slå den! 

5. Stort besøk til ungfolka, når Tore og Anniken kom over med Severin og Sikke 
Harestad til langhelg i februar. Samtidig har Anniken og Fredrik tatt turen til Australia 
for 1 måned for å besøke venner som bor og studerer der. 

6. Anniken og Fredrik vel tilbake, og besøkte, for en sjelden gang, Løykjedalen ei helg i 
mars. Flotte presanger, og interessante fortellinger fra Australia. 

7. Barnedåp 23.mars 2014. Faddere til Anton er : Bente, Fridthjof, Ane og Fredrik. 
Stor fest på salen.  

8. Vinteren fortsatte like pussig. Første kornet gikk i bakken på Nes de siste dagene av 
mars, mens vi i Løykjedalen nok må vente. Bart er det imidlertid. 

9. Fin helg på Engevangen for Hildur, Kari, Kristen og meg i begynnelsen av april. 
Strålende vær, og for første gang var det tråkket skiløype forbi hytta dems. Topp 
forhold. 

10. Påsken tilbringes for Kari sin del i Alicante, mens jeg er på Eldfisk. Kari er sammen 
med Eivind, hans konfirmasjonspresang fra Cala, Jif, Kari og meg, ei uke i Spania. Da 
jeg måtte ut, tok Cathrine billetten min, så fikk Kari reisefølge, da Cala og Jif allerede 
var på plass!  

11. Begynt restaurering av bad i kjelleren i april. Revet ut den «midlertidige» 
innredningen fra 1981. Lagt nye varmekabler, og støpt disse ned i 2 cm flytsparkel. 
Nytt belegg, og malt alle vegger, pluss de skapene vi nå har bygd rundt rørene fra 
2etasjen, og luftingen av kloakken inne på doen. Kari har organisert, og plukket ut 
både belegg, farger og fliser i dusjen, mens Malermesteren A/S fra Biri gjorde jobben! 

12. Samtidig har nå Kari kjøpt innredning til skyvedørsgarderoben i kjelleren, så hun 
driver seg verre med å få dette på plass. Meget bra blir det. 

13. 10 nye Herfordkviger også på plass til Påske, så nå går det 17 dyr nede i fjøset totalt. 
Nortura ser ikke helt forskjell på kjønnene imidlertid, så helt nøyaktig, så var det 7 
kviger og en okse! Kristen, Lars Jørgen og jeg fikk jobben med å utvide eteplassene, 
og det gikk meget bra, da kalveinnredningen fra Hans Christian passet nesten rett inn! 

14. Tørr og fin våronn i begynnelsen av mai. Mye hjelp fra naboene på Løykje, og det ser 
ut som samarbeidet med Lars Jørgen går meget bra. 

15. Førådsfolket reiste imidlertid til Nederland/Amsterdam i månedsskifte april / mai for å 
beskue tulipanblomstringen der. Kjempetur med hele pargruppa. Kari bestilte masse 



knoller, og i slutten av november kom en stor eske som skal lyse opp Tokstad til 
våren! 

16. Godt vær i mai, og 1 slåtten ble tatt i begynnelsen av juni. God avling, og ser ut som 
meget god kvalitet. Løykje kjørte på grismøkk etterpå, for første gang, så 
sporeproblematikken kan kanskje bli aktuell. 

17. Sommeren ble meget varm og tørr. Tokstad ser ut til å klare seg bra, men noen kuler 
begynner å bli brune. Ugraset får litt «tak» over kornet, mens feriegjestene stortrives, 
og sydenferier er uaktuelt! 

18. Vasstomt i Smedbakkenga, men dammen oppi Enga redder kvigene. Må nok grave litt 
større vassforråd der også, da flere tørre summere er i vente! 

19. 2.slåtten ble tatt av Fredrik Nannestad i begynnelsen av august, mens førådsmannen 
hadde reist sammen med Kristen over til Bru i slutten av juli, hvor brygga fikk seg en 
liten restaurering, med nytt skjørt og fendere. Kari og ungfolka kom etter, og etter 14 
dager i nordsjøen, slo jeg meg også til der igjen, før vi kjørte i samla tropp hjem den 
16 august. Kari`s store dag ble derfor feiret med middag på ny aktivitetspark på Ål i 
Hallingdal.  

20. Kraftig varme, og tørt vær, ble avløst av kraftig vind og tordenvær i begynnelsen av 
august. Såpass vind var det, at halve den store aska oppe ved veien klasket i bakken. 
Gikk bra med ny-låven, men dette var nok siste verset for aska! T.o.m deler av blikket 
på vindskiene på ny-låven blåste av! Reine vestlandsværet fra litt uvanlig retning, 
tydeligvis! 

21. Flott høst, og Kristen fikk kornet i hus i midten av september. Mye meldestokkfrø 
fulgte imidlertid med, så Lars Jørgen hadde sin fulle hyre med å få tørket dette ned! 
Heldigvis var været på hans side, så det ser godt ut. 

22. Helt topp tur til Helgeland for Kari og meg. Sammen med 50 akevittvenner ble vi møtt 
av ordføreren i Brønnøysund på flyplassen, og den lokale NAV foreningen ga oss 4 
herlige dager på Helgelandskysten, med all den mat, drikke og serverdigheter, dette 
fantastiske landskapet kan by på. 

23. Ny arbeidsgiver ble det også på Fridthjof i høst. Ansatt, i tillegg til IKM, som 
autorisert omviser på Atlungstad Brenneri. Mange spennende oppdrag, både ved åpne 
omvisninger, og selskaper inklusive prøvesmakinger. 

24. Koselig helg i Tønsberg i slutten av august. Skulle kombinere selskap hos en kollega 
fra nordsjøen, med en helg sammen med Fredrik og Anniken. Fredrik sneik seg unna, 
og reiste på jobb i USA, men vi klarte oss fint sammen med forhåpentligvis 
tilkommende svigerdatter! 

25. I forbindelse med vervet som president i NAV Hedmark (Norske Akevitters Venner), 
ble denne høsten helt spesiell. Vi autoriserte nemlig, for første gang, et serveringssted 
i Hedmark. Det ble Rica hotell Hamar på Olerud, og på autorisasjonskvelden 
den18.09, var både direktør og manager vertskap, og ønsket innbudte gjester 
velkommen. Rica brukte nemlig autoriseringen som årets kundearrangement, og bedre 
reklame for det sterkeste landbruksproduktet i Norge, skal vi lete lenge etter.                                                        
I tillegg til Rica, er også Fjetre gård på Stange, og Tingnes Spiseri på Nes autorisert 
nå. Dermed går Hedmark fra null til tre stykker på et år! Gratulerer. 

26. I jordbruket får du stadig nye opplevelser. Mandag 7.10 var det bare 9 kviger inne ved 
foring. Etter leiting, fant jeg den siste nedi drenskummen nedenfor fylkesveien på 
låvejordet. Der hadde de fått av det minste inspeksjonslokket, og den minste kviga 
hadde sikker fått bakbeina nedi, og deretter glidd etter med resten av kroppen. Gode 
råd var dyre, da kviga allerede skalv av redsel og kulde, etter sikkert noen timer i det 
kalde vannet. Kristen Væringstad var på pletten etter noen minutter, og med 
lesseapparat og tvilsomme triks, fikk vi kviga opp. Noe medtatt, men etter et par 
dager, ser det ut til å gå bra! 



27. Annet hvert år reiser «Kjærringtreffet» i Løykjedalen på tur. I år gikk denne til 
kjærlighetsstien i Italia igjen(Liguriakysten og Monte Rosso!). Hørtes ut som en 
meget vellykket tur etter hjemkomsten i slutten av oktober, så denne tradisjonen 
fortsetter nok. 

28. Merkelig seinhøst, med mye grått og trist vær, men mildt. Hadde styremøte for NAV 
Hedmark i går, 17.11, og Astrid Marie fra Fjetre gård serverte fersk persille fra egen 
kjøkkenhage! Slå den!                                                                                                                       
Kvigene til Lars Jørgen går enda og beiter på 3.slåtten over hele Låvejordet, pluss 
Store og Lille Trejordet! Ingen ekstra foring enda. 

29. 20.11 ble det så bløtt, at vi stengte inn kvigene i hagen, og begynte med rundballer. 
Forer de siste fra 2013 sesongen, og kvaliteten ser fortsatt meget bra ut. 

30. Bestilt ny forhekk hos Haugsveen og Fjeldstad med 14 eteplasser, tak og bunn. Håper 
å få plassert 2 stk. rundballer i den. 

 
 


